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Markku Weckman och 22 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning: 

”Staden bör vidta åtgärder för att bygga en rullskidbana i Håkansböle Idrottspark. Håkansböle 
Idrottspark är ett av de viktigaste skidcentrumen i södra Finland. Som det ser ut nu ordnas fjärde 
deltävlingen för säsongen 2021–2022 i Hiihdon Suomen Cup (Finska Cupen i skidåkning) 18–19.1.2022. 
Trots den varierande snösituationen har Vantaan Hiihtoseura lyckats trygga utmärkta förhållanden.
Emellertid medför det sydliga läget problem och på grund av snöbristen är träningsförhållandena 
besvärliga. Trots detta har skidåkare i Vanda nått höga placeringar både i nationella och internationella 
tävlingar. En rullskidbana skulle på ett utmärkt sätt komplettera Idrottsparken med sina redan nu 
mångsidiga möjligheter till fritidssysselsättning och skulle ge skidåkare och andra utövare en ny 
möjlighet till träning under grundkonditionssäsongen.
Den närmaste rullskidbanan lär i dagsläget finnas i Tusby kommun.”

Stadsfullmäktige 25.10.2021 § 12 

Beslut: 
Stadsfullmäktige beslutade ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– motion undertecknad av Markku Weckman och 22 andra ledamöter om en rullskidbana till 

Håkansböle Idrottspark


